
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

 

Készült: Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2022. január 27-ei rendes nyilvános ülésén.  

 

Az ülés helye: Városháza Díszterme (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. I. emelet 9.)   

 

Jelen vannak: Herczeg Zsolt polgármester, Szűcs Dániel alpolgármester, Batta Attila Viktor 

képviselő, Harmat Mihályné képviselő, Kovács Attila képviselő, Kovács Mihály képviselő, Kovács 

Péter József képviselő, Kötél János képviselő, Patkós Éva képviselő, Patkós Lajos képviselő, Rózsa 

Endre Bertalan képviselő, dr. Siposné Varga Ildikó képviselő.   

 

dr. Enyedi Mihály jegyző, dr. Balla Vilmos aljegyző, Nagy Sándor osztályvezető, Biriszló Beáta 

osztályvezető, dr. Sebestyén Katalin MV Kft. ügyvezető, Dóczi Józsefné jegyzőkönyvvezető, Csekő 

István informatikus.  

 

Herczeg Zsolt: Rendes nyilvános ülésünkön köszöntöm a megjelent önkormányzati képviselőket, a 

napirendi pontokhoz meghívottakat. A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a 12 fő képviselő közül 

jelen van 12 fő, az ülés határozatképes. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Patkós Éva és Kovács Péter József 

képviselőket kérem fel. 

Javasolom, hogy a mai ülésünkön a képviselő-testület a 2022. január 21-én kiadott meghívóban 

szereplő napirendi pontokat tárgyalja meg azzal a módosítással, hogy vegyük le a napirendről Szűcs 

Dániel alpolgármester illetményének, költségtérítésének elfogadásáról szóló előterjesztést, melyet a 

februári képviselő-testületi ülésünkön ismételten be fogunk terjeszteni.  

Az elhangzott javaslatokat szavazásra bocsátom. 

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag – a módosítást elfogadta és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

9/2022.(I.27.) képviselő-testületi h a t á r o z a t a 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2022. január 27-ei rendes nyilvános ülése napirendjének 

jóváhagyásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 59. § (2) bekezdése alapján – elfogadja a 2022. január 27-ei rendes nyilvános 

ülése napirendjét. 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester illetményének, költségtérítésének elfogadásáról 

Előadó: dr. Enyedi Mihály jegyző 

 

2. Mezőtúr Város Polgármesterének 2022. évi cafeteria-juttatásáról 

Előadó: dr. Enyedi Mihály jegyző 

 

3. A Dr. Tálas és Társa Egészségügyi Szolgáltató Betéti Társasággal a mezőtúri VIII. számú 

felnőtt háziorvosi körzet ellátására vonatkozóan megkötött megbízási szerződés módosítása 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  
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4. Az önkormányzati tulajdonú lakások bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 

20/2011.(XI.15.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

5. Mezőtúr település iskolái felvételi körzeteinek elfogadásáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

6. A Berettyó-Körös Többcélú Társulás Társulási Megállapodásának 18. számú módosítására 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

7. Az önkormányzat tulajdonában levő 2136 hrsz-ú, sporttelep megnevezésű ingatlan 

hasznosításáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

8. Mezőtúr Város Önkormányzata Közbeszerzési Szabályzatának módosítására 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

9. A TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 azonosítószámú projekt keretében megvalósítani tervezett 

kikötő bővítést célzó, építési beruházás tárgyában lefolytatott, kikötő bővítést célzó, építési 

beruházás tárgyú 2015. évi CXLIII. törvény, Harmadik rész 117.§ szerinti nyílt, nemzeti 

közbeszerzési eljárás eredményéről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

10. A TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 azonosítószámú projekt keretében megvalósítani tervezett 

kikötő bővítést célzó, építési beruházás tárgyú, a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. 

törvény Harmadik rész 117.§ szerinti megismételt, nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás 

előkészítésére és indítására  

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

11. Az Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására meghirdetett, belterületi 

utak felújítását célzó pályázat benyújtására  

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

12. A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott hatáskörben 

hozott döntésekről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

13. Tájékoztató a 2021. november 15. – 2022. január 10. közötti időszak fontosabb 

intézkedéseiről és eseményeiről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

14. Bejelentések 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Osztályai, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 
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Herczeg Zsolt: Ma van a Holokauszt emléknapja. Arra kérek minden jelenlévőt, hogy egy perces 

néma felállással tisztelegjünk az emlékük előtt.  

(Tisztelgés után.) 

 

 

3.napirend 

 

Herczeg Zsolt polgármester illetményének, költségtérítésének elfogadásáról 

 

Herczeg Zsolt: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 9 igen szavazattal 

egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület részére.  

Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-

testület részére.  

 

Kovács Attila: Törvényi előírást fogunk itt most végrehajtani, hiszen ez most nem csak Mezőtúr 

Polgármesterét érinti, hanem az összes polgármestert az országban. Húsz százalékos béremelést írtak 

elő a polgármesterek számára. Ezt a béremelést hajtjuk most itt mi is végre. Joggal elvárja mindenki, 

mint eddig is, becsülettel végezze továbbra is a munkáját Polgármester úr. Jó egészséget kívánunk 

ehhez és további sok sikert.  

 

Herczeg Zsolt: Egy magasabb jogszabály írja elő országunkban a polgármesterek bérének az 

emelését. Ilyenre legutóbb 2017 januárjában került sor. Cégvezetőként és polgármesterként is mindig 

arra törekedtem, hogy a kollégáim is anyagilag el legyenek ismerve. Itt a hivatalban is és az 

önkormányzati szférában is évről évre, különböző mértékű bérfejlesztéseket hajtottunk végre. A mai 

napon tartott apparátusi értekezleten a kollégákkal közöltem, hogy 10 %-os bérfejlesztéssel tervezzük 

a hivatali dolgozók és az önkormányzati szféra dolgozóinak a béremelését. A polgármester és az 

alpolgármester kivételével eddig minden évben, amikor tehettük, a kollégák részére jutalmat is 

fizetünk évente két alkalommal. Arra szerettem volna most rávilágítani, hogy igyekszünk minden 

egyes dolgozót elismerni.   

A szavazásnál bejelentem személyes érintettségemet. 

  

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

10/2022.(I.27.) képviselő-testületi határozata 

 

Herczeg Zsolt polgármester illetményének, költségtérítésének elfogadásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXIX. törvény 71. §. (2), (4) és (6) bekezdéseire figyelemmel, továbbá a Közszolgálati 

tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 225/A. §. (1)-(2) bekezdései, továbbá a 225/L §. (1) 

bekezdése alapján az alábbi határozatot hozza:  

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Herczeg Zsolt polgármester illetményét 

2022. január 1. napjától havi bruttó 975.000 Ft-ban, azaz havi bruttó kilencszázhetvenötezer 

forintban állapítja meg.  

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Herczeg Zsolt polgármester 

költségtérítését 2022. január 1. napjától havi bruttó 146.250 Ft-ban, azaz havi bruttó 

száznegyvenhatezer-kettőszázötven forintban állapítja meg.  
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3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Herczeg Zsolt polgármester idegennyelv-

tudási pótlékát havi bruttó 5.798 Ft-ban, azaz havi bruttó ötezer-hétszázkilencvennyolc forintban 

állapítja meg.  

 

4. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a jegyzőt, hogy a polgármester 

illetményével, költségtérítésével és idegennyelv-tudási pótlékával összefüggő személyügyi, 

pénzügyi, és adminisztratív intézkedések megtételéről gondoskodjon. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Enyedi Mihály jegyző                                         

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Önkormányzati és Jogi Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal, 5000 Szolnok, Kossuth Lajos út 2. 

7. Magyar Államkincstár Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Igazgatóság, 5002 Szolnok, Liget út 6. 

8. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

9. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Osztály, Helyben 

 

 

4.napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Polgármesterének 2022. évi cafeteria-juttatásáról 

 

Herczeg Zsolt: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 9 igen szavazattal 

egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület részére.  

Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-

testület részére.  

A szavazásnál bejelentem személyes érintettségemet. 

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

11/2022.(I.27.) képviselő-testületi határozata 

 

Mezőtúr Város Polgármesterének 2022. évi cafeteria-juttatásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 225/A. § (1), 

és 225/L. § (1) bekezdéseire, valamint a 151. §-ára – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Mezőtúr Város Polgármesterét megillető 

cafeteria-juttatás 2022. évi keretösszegét 193.250 Ft-ban határozza meg. A cafeteria keret 
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felhasználására vonatkozó eljárási rendet a Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal cafeteria 

szabályzata szerint kell alkalmazni. 

 

Felelős:     dr. Enyedi Mihály jegyző 

Határidő: azonnal, illetve folyamatos 

 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

 

 

5.napirendi pont 

 

A Dr. Tálas és Társa Egészségügyi Szolgáltató Betéti Társasággal a mezőtúri VIII. számú 

felnőtt háziorvosi körzet ellátására vonatkozóan megkötött megbízási szerződés módosítása 

 

Herczeg Zsolt: Az egészségügyi és szociális bizottság 7 igen szavazattal egyhangúlag  elfogadásra 

javasolja az előterjesztést a képviselő-testület részére.  

Az ügyrendi bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testület részére.  

Kormosné dr. Simon Zsuzsanna doktornő körzetét viszi tovább Dr. Tálas és Társa Egészségügyi 

Szolgáltató Betéti Társaság.  

Itt is szeretném megköszönni Kormosné dr. Simon Zsuzsanna doktornőnek a több évtizedes áldozatos 

munkáját. Nagyon jó egészséget kívánok neki. Tálas doktornőnek pedig köszönöm, hogy elvállalta a 

körzet betegeinek gyógyítását.  

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

12/2022.(I.27.) képviselő-testületi határozata 

 

A Dr. Tálas és Társa Egészségügyi Szolgáltató Betéti Társasággal a mezőtúri VIII. számú 

felnőtt háziorvosi körzet ellátására vonatkozóan megkötött megbízási szerződés módosítása 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv) 13. § (1) bekezdés 4. pontjára, valamint az önálló orvosi 

tevékenységről szóló 2000. évi II. törvény, továbbá az egészségügyről szóló 1997. évi CLIV. tv. és a 

háziorvosi, házi gyermekorvosi tevékenységről szóló 4/2000.(II.25.) EüM rendelet alapján – az alábbi 

határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúr VII. számú felnőtt háziorvosi 

körzet vonatkozásában a Dr. Tálas és Társa Egészségügyi Szolgáltató Betéti Társasággal 

(székhelye: 5400 Mezőtúr, Kossuth u. 58., cégjegyzék száma: 16-06-003631, adószáma: 
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26049610-1-16) 2021. december 20. napján kötött megbízási szerződést a jelen határozat 1. 

számú mellékletében foglaltak szerint módosítja.  

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Herczeg Zsolt 

polgármestert szerződésmódosítás aláírására.  

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály 

                                                                    

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

6. Dr. Tálas és Társa Egészségügyi Szolgáltató Betéti Társaság (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos 

u. 58.) 

7. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Mezőtúri Járási Hivatal Népegészségügyi 

Osztály, 5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér1. 

8. Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő, 5000 Szolnok, Mikszáth K. u. 3-5 

9. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

6.napirendi pont 

 

Az önkormányzati tulajdonú lakások bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 

20/2011.(XI.15.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Herczeg Zsolt: Az egészségügyi és szociális bizottság 7 igen szavazattal egyhangúlag  elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet a képviselő-testület részére.  

Az ügyrendi bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet a 

képviselő-testület részére.  

 

Kovács Attila: Áttekintve ezt az előterjesztést érdemes lenne átgondolni, hogy a költségvetés 

megtárgyalása után fogadjuk el ezt a rendeletmódosítást. Átnézve az előterjesztést megállapítható, 

hogy a kidolgozása példaértékű. Köszönöm osztályvezető asszony munkáját. Az előterjesztésben jól 

látszik, hogy egyre csökken a fiatalok letelepedési szándéka. A demográfiai adatokból látszódik is, 

hogy 10 év alatt közel 2000 ember tűnt el Mezőtúr városából, ezért ezt az egész kérdéskört át kellene 

gondolnunk még egyszer alaposabban, megnézi az erőforrásainkat, hogy hogyan lehetne ezeken a 

számokon növelni. Ki lehetne terjeszteni az érintettek körét is, hogy ne csak a hátrányos helyzetben 

lévő fiatalokat támogassuk, hanem azokat a fiatalokat is, akik itt szeretnének Mezőtúron letelepedni. 

Ezeket a családokat is próbáljuk bevonzani és támogatási lehetőséget biztosítani. Adathatnánk több 

támogatást is az első lakáshoz jutóknak, hiszen 2-300 ezer forint már elég kevés. Aki elkötelezi 

magát, hogy vásárol itt egy ingatlant, akkor feltehetőleg 5 évig nem fogja azt eladni. Ezzel 

fiatalítanánk a várost. Kérem, hogy a képviselő-testület ezt még egyszer gondolja át és a rendelet-

tervezetet vegyük most első olvasatnak. 
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Kovács Mihály: Támogatom Kovács Attila javaslatát. Az egészségügyi és szociális bizottság ülésén 

az is elhangzott, hogy a bérlakások bérleti díját is tekintsük át, hiszen úgy tudom, hogy több évvel 

ezelőtt lett berögzítve a mostani rendszer. A piaci lakbérek és a fenntartási költségek is igencsak 

elszakadtak már ettől. Nekünk az lenne az érdekünk, hogy az a bérlakás állomány, amelyet 

fenntartunk, azokra többet tudjunk fordítani. Azt pedig csak bevételből lehet, de ne a járda és az 

útépítés terhére történjen meg, hanem ezen lakások után befolyó magasabb bérleti díjakból.  

 

Szűcs Dániel: Véleményem szerint is lehet minden napirenden, támogatási rendszeren javítani. Ehhez 

azonban mindenképpen szükséges látni, hogy a költségvetésben van-e arra lehetőség, hogy az első 

lakáshoz jutók támogatásán emeljünk. Volt erre példa az elmúlt években is. Olyan példa is volt, hogy 

a költségvetésben nem volt ilyen sor egyáltalán. Nagyon fontos dolog, hogy jelenleg van ilyen 

lehetőség és a fiatalok tudnak erre pályázni. Kovács Attila képviselő úr hozzászólásához szeretném 

hozzátenni, hogy nemcsak a hátrányos helyzetű fiatalok tudják ezt kihasználni, ugyanis az öregségi 

nyugdíjnak a tízszerese a határ itt az igénybevételnél. Van sok fiatal ismerősöm, házaspárok, akik 

normálkeresettel rendelkeznek és elégedettek jelenleg a helyükkel a munkahelyükön és pályáztak is 

erre az első lakáshoz jutók támogatására, és szerencsére tudtunk nekik is segíteni. Azt gondolom, ha 

van lehetőség arra, hogy ezen emeljünk, akkor arról beszéljen a képviselő-testület. A TOP Plusz 

pályázatok lehetőségi rendszerében, felhívásaiban, ha találunk majd olyat, hogy szociális támogatás, 

szociális pályázat, amelyben a fiatalok számára új lakásokat tudnánk építeni, azzal is sokat tudnánk 

előre lépni. Ezzel sokat tudnánk segíteni a mezőtúri fiatalok itthon maradásának, vagy azoknak a 

hazahozatalában, akik jelenleg a fővárosban vagy más nagyvárosban végzik felsőoktatási 

tevékenységüket és keresik a későbbi boldogulásukat. Ma jelenleg Mezőtúron az tapasztalható, hogy 

nagyon kevés a kiadó ingatlan és lakás, ám ezzel sokat tudnánk hozzátenni a fiatalok boldogulásához.  

 

Herczeg Zsolt: Kovács Attila képviselő úr által megfogalmazott javaslatot bocsátom szavazásra, mely 

szerint a mai napon a képviselő-testület a rendelet-tervezetet első olvasatnak tekinti és Mezőtúr Város 

Önkormányzata 2022. évi költségvetésének elfogadása tér vissza.  

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

13/2022.(I.27.) képviselő-testületi határozata 

 

Az önkormányzati tulajdonú lakások bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 

20/2011.(XI.15.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a rendelettervezetet első olvasatnak 

tekinti. A rendelet módosítására Mezőtúr Város Önkormányzata költségvetésének elfogadása 

után tér vissza.  

                                                                 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 
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7.napirendi pont 

 

Mezőtúr település iskolái felvételi körzeteinek elfogadásáról 

 

Herczeg Zsolt: A művelődési, oktatási és sport bizottság 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot a képviselő-testület részére.  

 

Patkós Éva: Az előterjesztés lényege, hogy az eddig kialakított iskolai körzethatárok megszűntek, a 

teljes közigazgatási területről lehet az általános iskolákba jelentkezni. 

 

Herczeg Zsolt: Szavazásra bocsátom a határozati javaslatot és a mellékletet. 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

14/2022.(I.27.) képviselő-testületi határozat 

 

Mezőtúr település iskolái felvételi körzeteinek elfogadásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján - figyelemmel a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 50. 

§ (8), valamint a nevelési-oktatási intézmények működéséről és a köznevelési intézmények 

névhasználatáról szóló 20/2012.(VIII.31.) EMMI rendelet 24.§ (1) és (1a) bekezdéseiben foglaltakra 

- az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Mezőtúr település iskolai felvételi 

körzeteinek a Karcagi Tankerületi Központ által a jelen határozat melléklete szerinti 

meghatározását megismerte, azzal egyetért, közzétételét jóváhagyja.  

 

Felelős:     Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: 2022. február 15. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Karcagi Tankerületi Központ 5300 Karcag, Horváth Ferenc utca 7. 1/6. 

 

 

8.napirendi pont 

 

A Berettyó-Körös Többcélú Társulás Társulási Megállapodásának 18. számú módosítására 

 

Herczeg Zsolt: Az ügyrendi bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az előterjesztést elfogadásra 

javasolja képviselő-testületnek.   
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Kovács Péter József: Ez egy technikai módosítás, hiszen ezt a szerződést minden évben aktualizálni 

kell a települések előző évi létszámával, tehát a 2021. január 1-jei létszámok kerülnek átvezetésre a 

szerződésben.  

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata  

15/2022.(I.27.) képviselő-testületi határozata  

 

Döntés a Berettyó-Körös Többcélú Társulás Társulási Megállapodásának 18. számú 

módosításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 93. § (1) alapján – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a határozat  1. számú 

mellékletében szereplő Társulási Megállapodás 18. számú módosítását, és annak a határozat 

2. számú melléklete szerinti egységes szerkezetbe foglalt változatát.  

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza Herczeg Zsolt   

polgármestert a Berettyó-Körös Többcélú Társulás Társulási Megállapodásának 18. számú 

módosítása és a 18. számú módosítással egységes szerkezetbe foglalt Társulási Megállapodás 

aláírására. 

 

Felelős: Herczeg Zsolt, polgármester 

Határidő: 2022. január 31. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztálya 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben  

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Berettyó-Körös Többcélú Társulás elnöke, Helyben 

6. Magyar Államkincstár Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Igazgatóság, Államháztartási 

Finanszírozási Osztály Államháztartási Iroda, 5000 Szolnok, Magyar u. 8.  

 

 

9.napirendi pont 

 

Az önkormányzat tulajdonában levő 2136 hrsz-ú, sporttelep megnevezésű ingatlan 

hasznosításáról 

 

Herczeg Zsolt: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 9 nem szavazattal e-

egyhangúlag - nem javasolja elfogadásra a határozati javaslatot.  

Az ügyrendi bizottság 3 igen szavazattal - egyhangúlag - második olvasatnak javasolja az 

előterjesztést.  
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Kovács Attila: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság ülésén abban állapodtunk 

meg, hogy ez az előterjesztés második olvasat legyen. Az előterjesztést még részletesebben ki kell 

dolgozni. Az elmúlt időszakban nem volt elegendő idő arra, hogy ezt részletesebben áttárgyaljuk a 

hasznosítás tekintetében. Most ezt a területet használják a sportolók, tudunk rá egyéves szerződést 

kötni, hogy ne legyen fennakadás a versenyzésben. Ez a terület nagy értékű, 40 millió forinton van 

nyilvántartva, ezért ennek fényében kell erről gondolkodni. A becsatolt térképen látszódik, hogy a 

hosszú távú terveink között szerepel egy elkerülő útnak a megépítése, és ez az út majd ketté fogja 

szelni ezt a területet. Jól végig kell gondolni, hogy milyen szerződéssel, hasznosítással fogjuk ezt 

kiadni és továbbítani. Tehát azt kérnénk, hogy ez legyen második olvasat és egy következő 

időpontban tárgyalja a képviselő-testület.  

 

Herczeg Zsolt: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság kérése volt még az is, 

hogy szerződéstervezet is legyen az előterjesztés mellett.  

 

dr. Enyedi Mihály: Annyit szeretnék kérni, hogy ha valamilyen ötletigény felmerül, akkor az legyen 

hozzám időben eljuttatva.  

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

16/2022.(I.27.) képviselő-testületi határozata  

 

Az önkormányzat tulajdonában levő 2136 hrsz-ú, sporttelep megnevezésű ingatlan 

hasznosításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint az önkormányzat tulajdonáról és a vagyonnal való 

gazdálkodás szabályairól szóló 24/2012.(IV.06.) önkormányzati rendelet 5. §-ára – az alábbi 

határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete az előterjesztést második olvasatnak 

tekinti.  

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

10.napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Közbeszerzési Szabályzatának módosítására 
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Herczeg Zsolt: A közbeszerzési bizottság 4 igen szavazattal egyhangúlag az előterjesztést elfogadásra 

javasolja a képviselő-testületnek.  

Az ügyrendi bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az előterjesztést elfogadásra javasolja a 

képviselő-testület részére.  

 

dr. Balla Vilmos: A közbeszerzési törvény és végrehajtási rendeletei egyike azon jogszabályoknak, 

amelyek adott év során nagyon sokszor módosulnak, így az önkormányzatnak a közbeszerzési 

dokumentumait ehhez kell megfelelően igazítani, aktualizálni. Ez a közbeszerzési terv és maga a 

közbeszerzési szabályzat is. Adott időszakban ezért a közbeszerzési szakértőkkel, akik az 

önkormányzatnak dolgoznak, illetve az eljárásokat lebonyolító szervezettel, a Mezőtúri 

Városfejlesztési Kft-vel is áttekintjük a közbeszerzési szabályzatot és elkészítettük erre az időszakra 

vonatkozóan is a megfelelő aktualizálást. Technikai jellegű módosítások, törvényi hivatkozásoknak 

az átmódosítása történik meg. Egyetlen olyan módosítás volt, ami nem feltétlenül törvényi 

változásból ered. Eddig a képviselő-testület általában zárt ülésen döntött a közbeszerzések indításáról 

vagy zárásáról. Itt annyiban pontosítottuk a szabályzatnak a megfogalmazását, hogy az 

önkormányzati törvény vonatkozó rendelkezését építettük be, mely arról szól, hogy zárt ülést tarthat 

a képviselő-testület, hogy ha a pályázati feltételeket tárgyalja át, vagy ha a vagyonával  rendelkezik. 

Így pontosabban szól ez az előírás, de minden más esetben a jogszabályi változásból adódó 

módosításokat vezettük át a szabályzatban. Ez azért is hasznos, mert a folyamatban lévő 

közbeszerzési eljárások utóellenőrzésekor a támogató szervezet is megnézi a közbeszerzési 

szabályzatunkat, hogy a megfelelő eljárásrendben folytattuk-e le az adott eljárást.  

 

Herczeg Zsolt: A határozati javaslatot és a mellékletet szavazásra bocsátom, kérem szavazzunk. 

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

17/2022.(I.27.) képviselő-testületi határozata  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Közbeszerzési Szabályzatának módosításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 27. § 

(1) bekezdésében foglaltakra – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a határozat 1. sz. melléklete 

szerinti Közbeszerzési Szabályzat módosítását. 

 

2.  Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a határozat 2. sz. melléklete 

szerinti módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Közbeszerzési Szabályzatot és annak 

mellékleteit. 

 

3. A Közbeszerzési Szabályzat módosítása 2022. január 28. napján lép hatályba, rendelkezéseit 

a folyamatban lévő (már megindított) közbeszerzések, ajánlatkérések esetében is alkalmazni 

kell. 

 

Felelős:         Herczeg Zsolt polgármester 

                      dr. Enyedi Mihály jegyző 

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 
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Önkormányzati és Jogi Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Városi Közbeszerzési Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Osztályai, Helyben 

7. Mezőtúri Városfejlesztési Kft., Helyben 

8. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

11.napirendi pont 

 

A TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 azonosítószámú projekt keretében megvalósítani tervezett 

kikötő bővítést célzó, építési beruházás tárgyában lefolytatott, kikötő bővítést célzó, építési 

beruházás tárgyú 2015. évi CXLIII. törvény, Harmadik rész 117.§ szerinti nyílt, nemzeti 

közbeszerzési eljárás eredményéről 

 

Herczeg Zsolt: A közbeszerzési bizottság 4 igen szavazattal egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület részére.  

A TOP turisztikai projektünk utolsó eleme lenne a kikötő bővítése. A többi elem jelentős része a 

Városházán belül valósul meg, illetve a Kovács műhely felújítása a város területén. A Hortobágy-

Berettyó főcsatorna melletti kikötőnek a műszaki tartalmat menet közben az eredeti elképzelésünkhöz 

képest csökkentettük, tekintettel az áremelkedésekre. Jelenleg magát a kikötőt a sétánnyal és a 

támfallal együtt bővítenénk, kb. 45-50 méterrel. A gátkoronáról lehajtó út kapna szilárd burkolatot, 

egészen a kikötőig leérkezve arra a szintre és egy kis bajusz kötné be a sólyázót. Ez a műszaki 

tartalom várna kivitelezésre, de a kiírt közbeszerzési eljárásra egy pályázat sem érkezett, ezért a 

képviselő-testület eredménytelennek nyilvánítja.  

 

Kovács Mihály: Nem közvetlenül ehhez az anyaghoz tartozik a kérdésem, csak áttételesen. Ez a 

kikötő több összefüggő beruházáshoz kapcsolódik. Menetközben ott bedőlt a cég, amely ebben részt 

vett és egy másik mezőtúri vállalkozás fejezte be. Érte-e az önkormányzatot anyagi kár, illetve ez 

mekkora összeg volt? Úgy tudom, ezzel kapcsolatban történt rendőrségi feljelentés is. Hogyan áll ez 

az ügy? 

 

Herczeg Zsolt: Úgy indult a projekt, hogy az imént említett elemekre közbeszerzési eljárást 

folytattunk le és két jogi személy összefogva egy konzorciumként nyert, és a műszaki tartalom 

tekintetében a fele-fele munkát végezik el. Telt múlt az idő, az egyik fél felvonult és elkezdte a 

munkákat, de a másik nem. Amikor már odaértünk, akkor a kollégák már a Mezőtúri Városfejlesztési 

Kft. részéről több alkalommal felszólították a nem teljesítő konzorciumi partnert, hogy jöjjön és 

teljesítsen. A teljesítő fél is több alkalommal jelezte, hogy akadály van, hiszen amiatt, hogy a másik 

fél nem teljesít, így nem tud haladni bizonyos helyszíneken. Többször tárgyaltunk a cég 

képviselőjével, aki még akkor megjelent. Azt nem tudjuk, hogy a cég bedőlt-e vagy sem, mert 

egyáltalán nem adtak magukról semmiféle életjelet. Több alkalommal küldtünk felszólító levelet. A 

vonatkozó szerződések alapján egyetemlegesen voltak felelősek a teljesítésért, ezért az a fél, aki 

folyamatosan dolgozott, az teljesített, befejezte azt, amit a két konzorciumi partner vállalt a 

szerződésben. Mi az elején kifizettünk nekik fele-fele arányban előleget. Erre a vonatkozó jogi háttér 

lehetőséget biztosít és kell is előleget fizetni. Ez az összeg bruttó 26 millió forint volt jogi 
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személyenként. Jelen pillanatban ott tartunk, hogy megtettük a büntető feljelentést. Jelenleg a JNSZ 

Megyei Rendőr-főkapitányságon van az ügy, zajlik a nyomozás. Tehát a társaság 26 millió forinttal 

tartozik önkormányzatunknak, mivel nem végzett munkát, a felvett pénz ellenértékét nem teljesítette.  

 

Kovács Attila: A közbeszerzési bizottság ülésén felvetettem javaslatként, hogy valószínűleg azért 

nem pályáztak erre a munkára, mert nem tudjuk ezt rendesen propagálni. Tettem egy olyan javaslatot, 

hogy vizsgáljuk meg, hogyan lehetne a városunk honlapján megjeleníteni. Kérem, hogy ezt valósítsuk 

meg, mert ma már ebben a digitális világban az emberek egy kattintással ránéznek és megtudják, 

hogy kell keresni. Így esetleg mezőtúri vállalkozók is jelentkeznének az önkormányzati munkára. 

Kérem, ezt vizsgáljuk meg záros határidőn belül, hogy ez működőképes legyen.  

 

Herczeg Zsolt: Egyetértek képviselő úrral, de egy nyílt közbeszerzési eljárás annyira bonyolult, hogy 

egy kis vállalkozásnak vagy egyéni vállalkozónak egy közbeszerzési szakértőhöz kell fordulnia, hogy 

eleget tudjon tenni a pályázati kritériumoknak, és hogy egyáltalán tudjon kommunikálni a 

közbeszerzési szakértővel. Végtelenül bonyolult és az összegét tekintve nem egy nagy beruházás, 

lehet, hogy azért sem jelentkezett senki. Amit elmondtam, az még jobban hátráltatja a helyzetet. Ki 

kell fizetni a közbeszerzési szakértőt és még így sem garantált a siker. 

 

Szavazásra bocsátom a határozati javaslatot, kérem, hogy név szerinti szavazással szavazzunk:  

 

Harmat Mihályné:   igen 

Patkós Éva:    igen 

Kötél János:    igen 

Kovács Attila:    igen 

Rózsa Endre Bertalan:  igen 

Kovács Mihály:   igen 

dr. Siposné Varga Ildikó:  igen 

Kovács Péter József:   igen 

Batta Attila Viktor:   igen 

Patkós Lajos:    igen 

Szűcs Dániel:    igen 

Herczeg Zsolt:   igen 

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

18/2022.(I.27.) képviselő-testületi határozata 

 

a TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 azonosítószámú projekt keretében megvalósítani tervezett 

kikötő bővítést célzó, építési beruházás tárgyában lefolytatott, kikötő bővítést célzó, építési 

beruházás tárgyú 2015. évi CXLIII. törvény, Harmadik rész 117.§ szerinti nyílt, nemzeti 

közbeszerzési eljárás eredményéről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 

(továbbiakban Kbt.) 112. § és a 154/2019. (XI. 28.) számú képviselő-testületi határozattal elfogadott 

Közbeszerzési Szabályzatára – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Mezőtúri Városháza és kapcsolódó 

kulturális vonzerők komplex turisztikai fejlesztése” című pályázat megvalósításáról” című, TOP-

1.2.1-15-JN1-2016-00003 azonosítószámú projekt keretében megvalósítani tervezett, kikötő 



 14 

bővítést célzó építési beruházás tárgyában indított 2015. évi CXLIII. törvény (Kbt.), Harmadik rész 

117.§ szerinti nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárást a Kbt. 75. § (1) bekezdés a) pontja alapján 

EREDMÉNYTELENNEK nyilvánítja. 

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

8. Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. 

9. ANPAST Europroject Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (1053 Budapest, Ferenciek tere 

2. II. em. 13.) 

 

 

12.napirendi pont 

 

A TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 azonosítószámú projekt keretében megvalósítani tervezett 

kikötő bővítést célzó, építési beruházás tárgyú, a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. 

törvény Harmadik rész 117.§ szerinti megismételt, nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás 

előkészítésére és indítására  

 

Herczeg Zsolt: A közbeszerzési bizottság 4 igen szavazattal egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület részére.  

Az imént eredménytelennek nyilvánított eljárást újra le kívánjuk folytatni. Van-e kérdés, 

hozzászólás? 

Szavazásra bocsátom a határozati javaslatot, kérem, hogy név szerinti szavazással szavazzunk:  

 

Harmat Mihályné:   igen 

Patkós Éva:    igen 

Kötél János:    igen 

Kovács Attila:    igen 

Rózsa Endre Bertalan:  igen 

Kovács Mihály:   igen 

dr. Siposné Varga Ildikó:  igen 

Kovács Péter József:   igen 

Batta Attila Viktor:   igen 

Patkós Lajos:    igen 

Szűcs Dániel:    igen 

Herczeg Zsolt:   igen 

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  
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Mezőtúr Város Önkormányzata 

19/2022.(I.27.) képviselő-testületi határozata 

 

a TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 azonosítószámú projekt keretében megvalósítani tervezett 

kikötő bővítést célzó, építési beruházás tárgyú, a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. 

törvény Harmadik rész 117.§ szerinti  megismételt, nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás 

előkészítéséről és indításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 

(továbbiakban Kbt.) 117. § és a 93/2018. (VI.21.) számú képviselő-testületi határozattal elfogadott 

Közbeszerzési Szabályzatára – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Mezőtúri Városháza és kapcsolódó 

kulturális vonzerők komplex turisztikai fejlesztése” című pályázat megvalósításáról” elnevezésű, 

TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 azonosítószámú projekt keretében megvalósítani tervezett, 

kikötő bővítést célzó építési beruházás tárgyában a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. 

törvény (továbbiakban: Kbt.) Harmadik rész 117. § szerinti nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás 

előkészítéséről és megismételt indításáról dönt. Az eljárás elnevezése: „Mezőtúri kikötő 

bővítése”. A közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívását és dokumentációját a Képviselő-testület 

a határozat 1. és 2. számú melléklete szerint jóváhagyja. 

 

2. A közbeszerzési eljárás megindításához szükséges fedezetet Mezőtúr Város Önkormányzata 

tárgyi projekt keretében rendelkezésre álló támogatási forrásból, valamint – tekintettel a projekt 

99,96%-os támogatási intenzitására – saját forrásból biztosítja, amely a 2022. évi önkormányzati 

költségvetési rendelet 4. számú mellékletében kerül tervezésre. 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a tárgy szerinti közbeszerzési eljárásban 

a Kbt. 27. § (4) bekezdése alapján a közbeszerzés tárgya szerinti szakmai, közbeszerzési, jogi és 

pénzügyi szakértelemmel együttesen rendelkező bírálóbizottságot hoz létre. A bírálóbizottság 

feladatainak ellátására az alábbi személyeket kéri fel az önkormányzat: 

 

1. jogi szakértelem: dr. Balla Vilmos aljegyző 

2. pénzügyi szakértelem: Boross Boglárka, gazdálkodási és adóügyi osztályvezető, 

3. a beszerzés tárgya szerinti műszaki szakértelem: Petneházi Tamás, városgazdálkodási 

ügyintéző 

4. a beszerzés tárgya szerinti műszaki szakértelem: Deákné Bozsó Tünde, városgazdálkodási 

ügyintéző 

5. közbeszerzési szakértő: ANPAST Europroject Szolgáltató Kft. felelős közbeszerzési 

szakértője: dr. Csuka Márton  

 

4. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 93/2018. (VI.21.) számú képviselő-

testületi határozattal elfogadott Mezőtúr Város Önkormányzata Közbeszerzési Szabályzata 

alapján felhatalmazza a polgármestert, hogy gondoskodjon az eljárás megindításáról, valamint 

felhívja az ANPAST Europroject Szolgáltató Kft. felelős akkreditált közbeszerzési 

szaktanácsadója: Stump Gábor felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadót, hogy folytassa 

le a közbeszerzési eljárást. 

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal 
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A határozat végrehajtásában közreműködik:   

      Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 

 

5. Tárgyi közbeszerzési eljárás Mezőtúr Város Önkormányzata 2022. évi közbeszerzési tervében 

rögzítésre kerül. 

Felelős: Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 

Határidő: 2022.03.31. 

  

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

8. Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. 

9. ANPAST Europroject Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (1053 Budapest, Ferenciek 

tere 2. II. em. 13.) 

10.  
 

13.napirendi pont 

 

Az Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására meghirdetett, belterületi 

utak felújítását célzó pályázat benyújtására 

 

Herczeg Zsolt: Az előterjesztést bizottság nem tárgyalta, mert a tervező mára készítette el a terveket. 

Ez egy Belügyminisztérium által kiírt pályázati lehetőség, amely minden évben megjelenik. Az 

utóbbi két évben utak felújítására pályáztunk. Jelenleg a Tulipán út és a Földvári út külső tiszti 

lakótelep óvodához vezető út felújítására pályázunk, hiszen itt már korábban elkészültek a tervek, 

melyeket már csak aktualizálni kellett. A tervezett 37.904.450 Ft összegű pályázati támogatás 

elnyeréséhez 35%-os önerőt számolva 20.410.089 Ft-ot kell biztosítani a 2022. évi költségvetés 

terhére. Ezt a két beruházást 2022. december 31-ig meg kell valósítani. Személyes tapasztalat alapján 

mondom, hogy többet decemberben nem fogunk aszfaltoztatni.  

 

Kovács Attila: Ez a munkaanyag ma délelőtt érkezett. Mi alapján lett ez a két utca kiválasztva, nehogy 

ez alatt is legyen olyan csatorna, vízvezeték rendszer, amit ki kellene cserélni az útfelújítás előtt. Ez 

meg lett-e ilyen szinten vizsgálva? Velünk ez nem lett átbeszélve, hiszen lehet, hogy lett volna öt utca 

is, amiből lehetett volna választani.  

 

Herczeg Zsolt: Alapvetően az indokolja, hogy mindkét út rossz állapotban van, főleg a külső tisztin 

az óvodához vezető út. Az óvoda és a közétkeztetést biztosító egyik konyha is ott van, onnan szállítják 

az ételt, elég nagy a forgalom rajta. Ezt mindenképpen fel akartuk újítani. A Tulipán utca is egy fontos 

gyűjtőútja városunknak, de alapvetően az határozta meg, hogy erre volt kész tervünk. Arra nem volt 

idő, hogy tervezőt keressünk és újraterveztessünk a felújításokra. Ez a pályázat arról szól, hogy földes 

utcát nem lehet építeni, csak aszfaltos utcát felújítani. A városban van nagyon sok utca, amelyiknek 

a burkolatára ráférne a teljes szélességben történő felújítása. A költségvetésben ezeknek az utcáknak 

a tervezésére is kell valamennyit fordítanunk, ha jövőre is így lesz kiírva a pályázat. Így csak az árat 

kell aktualizálni a jelenlegi piaci árakhoz.  
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Szűcs Dániel: Azt szeretném kérni a képviselő kollégáktól, hogy támogassák az előterjesztést. A 

Kilián bekötő utat már évek óta szeretném felújítani, nem győzzük kátyúzni, és közintézményhez 

vezető útról van szó, erre külön figyelni kell. A pályázatban mindenképpen prioritást érdemelnek 

azok a pályázatok, amely utaknál közintézmény is szóba kerül, valamint gyűjtő utak. Itt jelen esetben 

mindkettő plusz pontokat fog hozni az önkormányzatnak. Így mindkettő jó eséllyel pályázik a 

támogatásra. A 2022. évi költségvetésbe a műszaki kollégák tettek egy olyan javaslatot, hogy minél 

több utcát próbáljunk meg felméretni és terveket készíttetni hozzá. A földes utcák felméréséről és 

terveztetéséről pedig folyamatosan van tájékoztatás a 2022-es évre vonatkozólag.  

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

20/2022.(I.27.) képviselő-testületi határozata 

 

az Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására meghirdetett, belterületi 

utak felújítását célzó pályázat benyújtásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés 

b) pontja alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata pályázatot nyújt be - a Mezőtúr Város közigazgatási területén 

fekvő, kizárólagos tulajdonában lévő, 5400 Mezőtúr, Tulipán utca (hrsz. 1464) és a Földvári utca 

(hrsz. 2232/29) szilárd aszfalt burkolatának felújításához szükséges 58.314.539 Ft tervezett 

költségéből - 37.904.450 Ft vissza nem térítendő költségvetési támogatásra. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata a tervezett beruházás megvalósításához 20.410.089 Ft önerőt 

biztosít Mezőtúr Város Önkormányzata 2022. évi költségvetésében. 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Mezőtúr Város 

Polgármesterét a szükséges dokumentumok aláírására, a szükséges intézkedések megtételére, 

gondoskodjon a támogatási kérelem előkészítéséről és határidőben történő benyújtásáról. 

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: 2022. február 04. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 

Városüzemeltetési Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

7. Mezőtúri Városfejlesztési Kft., Helyben 
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14.napirendi pont 

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Herczeg Zsolt: Az ügyrendi bizottság 3 igen szavazattal – egyhangúlag – elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testületnek.  

 

A képviselő-testület  12 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

21/2022.(I.27.) képviselő-testületi határozata  

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 20/2019.(XI.07.) önkormányzati rendelet 9. §-a 

előírásaira – az alábbi határozatot hozza:  

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű képviselő-testületi 

határozatokkal kapcsolatos döntéseket a határozat 1. számú melléklete szerint fogadja el. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott hatáskörben 

hozott döntéseit a határozat 2. számú melléklete szerint jóváhagyja. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének bizottságai, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal osztályai, Helyben 

 

 

15.napirendi pont 

 

Tájékoztató a 2021. november 15. – 2022. január 10. közötti időszak fontosabb intézkedéseiről 

és eseményeiről 

 

Harmat Mihályné: Polgármester úr december 10-én Mezőtúrt érintő fejlesztésekről tárgyalt 

Budapesten, szeretnék erről tájékoztatást kérni. 

 

Herczeg Zsolt: Több témát is érintettünk, de elsősorban a Hortobágy-Berettyó főcsatorna volt a téma. 

Az után is érdeklődtem, hogy ezzel az ún. Kreatív régiók programmal mi lesz a helyzet. Ez már hat 

megyét fog érinteni. A TOP pluszokon túlmenően Mezőtúrnak lesz lehetősége ebben a Kreatív 

régióban különböző értékes beruházásokra, fejlesztésekre pályázni. Próbáltam lobbizni a Hortobágy-
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Berettyó főcsatorna beruházására. Ha sikerül elnyernünk a kormány támogatását, akkor az egy 

nagyon nagy horderejű dolog lenne.  

 

Kovács Mihály: November 23-án a kerékpárútprojekt generálkivitelezőjével tárgyalt Polgármester 

úr. Azért kezelem kiemelten ezt a kérdést, mert január első napjaiban nagy erőkkel nekiindult a cég 

Mezőtúr főterénél, illetve a hídnál komoly bontási munkákat végeznek. Ez egy kicsit zavarja a 

lakosságot, mert a gyalogosforgalom megint átterelődött a másikoldalra. Vannak veszélyes helyzetek 

is, főleg amikor a gyerekek iskolába mennek. Mennyire fogja tudni biztosítani a kivitelező cég a 

gyalogosforgalom biztonságát? Van-e erre valamilyen intézkedése? Remélem, hogy amíg kész nem 

lesz, addig nem fog levonulni a gyalogoshíd környékéről a kivitelező.  

November 29-én az útügyi hatóság képviselőjével tárgyalt Polgármester úr, majd később TOP pluszos 

pályázati lehetőségekről Szolnokon. Néhány mondatot, ha hallhatnánk erről? 

December 15-én Bakondi Patrik vezérigazgatóval mit tárgyalt Polgármester úr? Van-e ivóvíz 

tekintetében javaslat, elmozdulás, amit a lakosság igen élénken figyel.  

 

Herczeg Zsolt: A kerékpárút projekt kapcsán valóban folytatja a kivitelező a kivitelezést. Nagyon 

remélem, hogy most már nem fog levonulni. Kértem Lehoczki úrtól, hogy az idei évben komoly 

erőkkel vonuljon fel és lehetőleg év végéig fejezze be a kivitelezést. A kivitelezőnek és a kollégámnak 

hírelnie kellett volna, hogy itt a munkák elkezdődnek. Elnézést kérek, hogy ez nem történt meg, csak 

a Facebook oldalamon. A kerékpárút építés miatt ismét lezárásra került a Hortobágy-Berettyó 

kerékpáros híd. A lezárás tervezett időtartama 30 nap. A lezárás ideje alatt megújul a hídra vezető út 

burkolata szürke térkővel és a korlát mindkét oldalon. Ezzel egyidőben folytatódik a Városháza déli 

oldalán és a Kossuth téren az építkezés. A Sugár úton a Telekom elkezdte, amit tavaly félbehagyott, 

a szükséges vezeték kiváltásokat és bevédéseket. Ezt követően április elején kerül sor a kerékpárút 

nyomvonalának a kiépítésére.  

A hídnál a kivitelezőnek készítenie kellett egy forgalombiztosítási tervet, melyet végre kell hajtania. 

Ennek a mentén kell a munkát végeznie és a gépjármű, kerékpáros és gyalogosforgalmat biztosítania.  

Az útügyi hatóságnál többször jártunk az elmúlt évben és mindig a projektekkel kapcsolatosan 

egyeztettünk. Tisztáztuk velük, hogy az Élhető települések pályázatunk kapcsán szükséges-e 

engedélyezési eljárás lefolytatása a kerékpárút kapcsán. Ez az engedélyeztetés a Puskin úti kerékpárút 

kapcsán kellett volna, de sikerült elérnünk, hogy nem lesz rá szükség a kerékpártút felújítása kapcsán.  

A 46-os főútnak a felújítása ügyében is egyeztettünk az közútkezelővel. A tavasz folyamán, amint az 

idő engedi, több helyszínen is kezdődik az útépítés, hiszen az M4-nek a lehajtójától kezdve a 46-os 

út eddig még fel nem újított része végig fel lesz újítva. Erre a közútkezelő pályázott.   

Túrkeve felől ahogy beérünk Mezőtúr belterületére, onnan teljesen a Kossuth Lajos úton végig 

felújítják az utat, valamint a Puskin utat a lámpáig, továbbá  a hídon átvezető utat a Soós bejáróig. A 

Puskin útnál a kerékpárút átvezetésnél egy rámpa lesz elhelyezve baleset-megelőzés szempontjából. 

A Makk József utcánál a kerékpárút projektből még egy gyalogátkelő épül. Ott is gondoskodni kell a 

biztonságos átkelésről.  

 

Kovács Mihály: Konkrétan a 46-os úthoz tartozó kérdésem lenne. Régen volt egy kis MOL kút a 

kivezető részen. Még mindig ott van az a kitérő rész és a leálló sáv, ami ugyan korlátozza a forgalmat, 

de semmi nem indokolja. Ez szóba került-e a tárgyaláson, hiszen ez jelentősen megdrágíthatja az 

aszfaltozást.  

 

Herczeg Zsolt: Ezzel kapcsolatosan írtunk levelet a megszüntetésre, várjuk rá a választ.  

A TRV vezérigazgatójával arról is tárgyaltunk, hogy a vízbázis hozam egyre jobban csökken, kutak 

mentek tönkre. Ilyenkor azt lehet tenni, hogy a kutakat fel kell újítani, vagy ha nem lehet felújítani, 

akkor új kutakat kell fúrni, amely azonban drága beruházást von maga után. Most, hogy csökken a 

kutak kapacitása, a vízművesek azt találták ki, hogy azt a régi tározót, amely a 70-es években 

működött utoljára, azt felújítják. Ez egy 800 m3-es tározó. Ezt hamarosan meg fogják csinálni, a belső 
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burkolatot felújítják. Ezt is éjszaka teletermeltetik vízzel a kutakból és a csúcsidőszakokban a bent 

lévő víz mennyisége sokkal nagyobb lesz, ezáltal a szolgáltatás biztonsága sokkal nagyobb lesz, mint 

jelenleg. A költségvetésünkben 2022-ben megjelenik az a tétel, ami a szennyvíztisztító-telepről szól. 

Folyamatosan határérték feletti kibocsátások vannak, ezzel kapcsolatosan elkészítettünk egy 

elemzést. Kértünk be árajánlatokat, mely 20 millió forint körüli munka.  Beszéltünk még a Kossuth 

Lajos utca kiváltásáról, ugyanis a bérleti díjjal a TRV Zrt. le van maradva. Az válaszolta, hogy 

áprilisig-májusig lát rá lehetőséget, hogy ez a pénzügyi rendezés megtörténjen. A csőtörésekkel 

kapcsolatban kértem vezérigazgató urat, hogy a helyreállítás gyorsabban történjen meg, mint eddig, 

pl. a javítás után az aszfaltozásra ne kelljen egy évet várni.  

 

Patkós Éva: December 14-én Szűcs Dániel alpolgármester úr a térfigyelő kamerarendszer bővítéséről 

egyeztetett Bíró László osztályvezető úrral. Mit lehet erről tudni? 

 

Szűcs Dániel: Decemberben egy pályázati lehetőség segítségével több, mint 54 térfigyelő kamerát 

vásárolt az önkormányzat, mellyel a belterületi hálózat bővítését szeretnénk ezzel elősegíteni. A 

rendőrséggel egyeztetve vannak azok a helyszínek, hogy hova lenne szükséges ezeket a térfigyelő 

kamerákat felhelyezni. Az elmúlt éveknek a sajnálatos rongálási eseményeit is figyelembe fogjuk 

venni a kamerák felhelyezésénél. A pályázati elszámolás miatt volt szükséges ezeket a kamerákat 

december 31-ig megvásárolni, mert ekkor már el is kellett vele számolni. A feltelepítése és 

kihelyezése van még hátra ezeknek a kameráknak ez évben. A költségvetés összeállításánál ezt is 

figyelembe vettük. Külterületi kamerákat is szeretnénk vásárolni és szeretnénk azokra a helyszínekre 

kitelepíteni, ahol szintén illegális szemétlerakás van.  

 

 

16.napirendi pont 

 

 

Bejelentések 

 

 

dr. Siposné Varga Ildikó: Tájékoztatni szeretném Polgármester urat és a jelenlévőket arról, hogy a 

Pedagógusok Szakszervezete és a Pedagógusok Demokratikus Szakszervezete 2022. január 31-én 

reggel az első két órában 8-10 óráig figyelmeztető sztrájkot tart.  Az országban több helyről jelezték 

vissza a kollégák, hogy csatlakoznak a sztrájkhoz, így a Mezőtúri Rákóczi Ferenc Általános Iskola 

teljes tantestülete és a Kossuth útról néhány kolléga. A sztrájk idején gondoskodunk a gyermekek 

ügyeleti ellátásáról. A sztrájk törvényes kereteken belül zajlik. Kérem Önöket, hogy támogassák az 

ügyünket. (Felolvassa a leiratot, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Herczeg Zsolt: Rendkívül sajnálatosak az elhangzottak. Nagyon sajnálatos, hogy a jövő tekintetében 

az oktatás kapcsán ez a helyzet. Ez az üzenet számomra is azt mondja, hogy változtatni kell. 

Polgármesterként nem sokat tudok tenni, de azt mindannyian tudjuk, hogy ha a pedagógusoktatás 

színvonala süllyed, akkor a jövő tekintetében nem sok jóra számíthatunk. A pedagógusképzésben, a 

korábbiakban is voltak gondok. Akkor tehetjük vonzóvá a pedagógusi pályát, ha az erkölcsi 

megbecsülés a társadalom részéről megvan. Az elhangzottak szerint az anyagi megbecsülés kevésbé 

van meg, de ha ez mindkettő kéz a kézben jár, akkor lehet vonzóvá tenni a pedagóguspályát, és akkor 

fognak többen jelentkezni erre a pályára. Tudjuk, hogy társadalmi problémák is vannak a háttérben, 

nem egyszerű a megoldandó probléma. Azt kívánom, hogy legyen a sztrájknak eredménye.  

 

Harmat Mihályné: Az Ady Endre és a Radnóti úton villanykarót cseréltek, de a betontörmeléket, a 

földet és a szemetet utána nem takarította el a cég.   
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Az Erkel Ferenc úton egy pár közvilágítási lámpát cseréltek. Ezekben a lámpatestekben nem 

megfelelő a világítás.  

A Törő Pál úton az egyik lakónál a szennyvíz kifolyik az útra, pedig szippantatnak rendesen, csak 

későn szólnak a szippantónak. Még most hideg van, nincs gond, de ha jó idő lesz, akkor ez a probléma 

veszélyezteti az ott lakók egészségét. Kaptak vagy hat szivattyút, melyet el is tömítenek mindig, pl. 

rongyok vannak benne. Az ott lakók magatartása miatt nem látjuk a megoldást. 

 

Kötél János: Holnap Kocsis József kollégával kimegyünk hozzájuk. A Korsós úton is van ilyen 

probléma, de ez a probléma a végtelenségig nem mehet így tovább.  

 

Herczeg Zsolt: Ha valaki nem tudja, hogy mit engedhet be a szennyvízátemelőjébe, akkor az a 

szivattyú mindig tönkre fog menni.  

Ha valamikor lehet még forrásra pályázni szennyvízrendszer felújítása kapcsán, akkor ezeket a 

nyomott házi átemelős szakaszokat meg kell szüntetni, hiszen ez már 20-25 éve probléma sajnos.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Az Erzsébet-ligetben lévő Kertészlakkal mi a célunk? Teljesen kihasználatlan, 

állaga romlik. Egy Leader programom belül több mint 20 millió forintból került felújításra annak 

idején.  

Bakondi Patrik vezérigazgató úr (TRV Zrt. Szolnok) a napokban idelátogatott Mezőtúrra. Kérném, 

ha legközelebb látogatást tesz, akkor a képviselő-testületnek legyen lehetősége arra, hogy elmondjuk 

a problémáinkat. Az utóbbi években a vízművel kapcsolatos beszámolók rendre nem lettek elfogadva.  

A Balassa út 2-4. szám alatt a közvilágítással vannak problémák.  

Polgármester úr Révész Máriusszal, az Aktív kikapcsolódás miniszteri biztosításával találkozott 

Túrkevén. Itt elhangzott a szó gátmagasításról, aszfaltozásról. Erről szeretnék egy kicsit hallani.  

A COVID 5. hullámmal kapcsolatban tud-e Polgármester úr valamilyen információt adni? 

A Magyar Közlöny 6. számának 426. oldalán olvasható írás egészségügyi tisztekre és legényekre 

vonatkozik, hogy milyen éjszakai pótlékemelések történtek. Kérem, hogy ezekért a dolgozókért, a 

pedagógusokért és a kórházdolgozókért is álljunk ki.  

 

Herczeg Zsolt: A COVID-al kapcsolatban nem tudok újabb dolgot mondani. Legutóbb a 

polgármesterek olyan jogosultságot kaptak, hogy az intézményeikben kötelezővé tehetik a dolgozók 

számára a védőoltás felvételét. Én ezzel nem éltem és továbbra sem tervezem.  

Túrkeve Önkormányzata pályázati úton 20 millió forrást nyert el, melyhez ugyanannyit téve vettek 

egy műjégpályát. Itt egyeztettünk különböző Aktív Magyarországhoz fűződő fejlesztési 

lehetőségekről. Ezzel kapcsolatosan mi adtunk be 3 projektötletet az Aktív Magyarország részére. 

Minden benne van, a kerékpár, az evezős, lovaglás stb. Túrkevétől Gyomaendrődig, Szarvasig a 

gátkoronán. Ott hangzott el Lovas Attila igazgató úr részéről, hogy a 14 km-ből 8 km-t Mezőtúrról, 

Túrkevéről indulva gátkorona emelés és aszfaltozás lesz. Utána ezt jó hírként megosztottam a 

közösségi oldalamon és erre jött a vízügyi igazgatóságtól hétfőn egy korrekció, hogy az nem aszfalt 

lesz, hanem szórt. Ennek is örülünk, mert csapadékos időjárás esetén is könnyebben lehet majd 

közlekedni, mint ezen az agyagfelületen, ami van. Abban maradtunk, hogy kormánybiztos úrral majd 

találkozunk térségünk turisztikai fejlesztése érdekében. Mi is büszkék vagyunk erre a jégpályánkra 

még akkor is, ha műanyag lapokból áll is. Nekünk ez egy fillérünkbe sem került, mert pályázati 

forrásból szereztük be és télen-nyáron használható.  

Az egészségügyi dolgozók anyagilag jobban meg vannak becsülve, mint a pedagógusok. A 

költségvetésünket igen markánsan fogja érinteni az Orvosi Ügyelet Nonprofit Kft. által benyújtott 

emelési javaslat, amely köszönőviszonyban sincs a tavalyival. Ez abból fakad, hogy az orvosok bére 

jelentős mértékben megemelkedett, és most már olyan áron nem hajlandóak ügyelni, mint ahogy azt  

tavaly tették. A védőnőknél, háziorvosoknál is jelentős emelés volt, aminek nagyon örülök.  
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Kovács Mihály: Néhány kiegészítést szeretnék mondani a Hortobágy-Berettyó töltésmagasítása 

kapcsán. A 2000-es évek végén az árvízszintre emelés megtörtént ott, ahol nem érte el. Ez Mezőtúr 

és az árvízkapu között is megtörtént. Mezőtúr Oncsa, illetve a Geszti féle gátőrházig lesz első 

menetben a kőszórás, majd az ún. Túrkeddi hídtól a Ballai hídig Túrkeve felé szintén. A gyomai 

oldalon, ami már a gyulai vízügyi igazgatósághoz tartozik szintén a város szélétől a gátőrházig és 

szintén Túrkeve alatt egy kis szakasz kerül kőszórásra. Valószínűnek tartom, hogy ez majd valamikor 

alkalmas lehet aszfaltra, de ez így nem fog elkészülni. Az is fontos, hogy ez még egyelőre pályázati 

szinten van csak. Ez nem egy kész tény, ez egy ígéret.  

A Jegyző úrnak délelőtt jeleztem, a Dobó útban van egy nagyszámú család, akik vélhetően illegális 

autóbontót működtetnek. Az a probléma, hogy az utat elállják a gépjárművek, 4-5-6 magán gépkocsi 

áll az úton, akadályozva a közlekedést.  

 

dr. Enyedi Mihály: A jövő héten lesz intézkedés, de erre külön rá fogom állítani a környezetvédelmi 

ügyintézőnket is.  

 

Herczeg Zsolt: Kovács Mihály képviselő úr gáttal kapcsolatos felvetésére azt tudom mondani, hogy 

Túrkevén biztosan az hangzott el, amit én közöltem.  

 

Patkós Lajos: Közeleg a költségvetés elfogadása, ezért szeretnék javaslatokat tenni, hogy tervezzük 

be a költségvetésbe a Földvári úti kerékpárút felújítását, mert több szakaszon nagyon rossz állapotban 

van (MOL benzinkút, buszpályaudvar és az I. utca). A javításokat jó lenne elvégezni, amikor az 

időjárás engedi.  

A város kapott útstabilizációra 268 millió forint állami forrást, plusz önerőt is teszünk hozzá, így 35 

utca fog megújulni. Ezeknek a munkálatai mikorra várhatóak, mert újvárosi utcákat is érinti és bizony 

nagyon rossz állapotúak az utcák. A XXIX. és a Kert utca vége ebben nincs benne, sajnos nagyon 

rossz állapotban vannak ezek is, az útalapot csináljuk meg itt is. A bányagödör körül a terület 

rendezetlen, ezért kérem, hogy az önkormányzat az útstabilizációval együtt ezt is tegye rendbe.   

 

Herczeg Zsolt: A 35 utcának a geodéziai felmérése elkezdődött, mely alapján elkészülnek azok a 

tervek, amely az útalapok megépítéséhez kellenek. Ezeknek a kivitelezése a tavasszal megtörténhet. 

Nagyon remélem, hogy a nyár végére elkészülnek ezek az utak.  

A Földvári úti kerékpárútról tudunk, a költségvetésben már külön soron szerepel kerékpárút 

felújítására összeg. Ezeket a hibákat ebből szeretnénk megoldani. A Rákóczi úti kerékpárút felújítása 

a kerékpárút projektben benne van.  

 

Batta Attila Viktor: A Kertváros felől ha jövünk, a beruházás miatt nem lehet látni, valamilyen 

forgalomirányítást szeretnénk kérni, mert ez így balesetveszélyes. 

A Rákóczi úti iskola melletti parkolót nagy gépjárművek is használják, ezért kátyús lett a parkoló, 

ennek szeretném kérni a rendbetételét zúzott kővel.  

 

Herczeg Zsolt: A költségvetésbe van betervezve zúzottkő vásárlás és szeretnénk kijavítani ott is azt 

a részt.  

 

Kovács Attila: A Bajcsy-Zsilinszky úton van egy porta, ahol hatalmas aszfalthegyek és építési 

törmelékek vannak. Az ottani tulajdonosnak van-e erre engedélye, mert ezek is veszélyes hulladékok.  

A Katolikus temetővel szemben a Tanüzemnél a parkolót nem tudják azok használni, akik temetésre 

mennek, mert valakik rendszeresen ott tárolnak a félpótkocsikat és teherautókat. Van-e arra 

engedélyük, hogy parkolónak használják ezt a közterületet? Vizsgáljuk meg, hogy kik használják erre 

a célra a parkolót.  

 

dr. Enyedi Mihály: Az aszfaltlerakásnak és a parkolónak utánajárok, köszönöm szépen a jelzést.  
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dr. Siposné Varga Ildikó: Szeretném megköszönni, hogy a jelzésem alapján a mai napon elszállították 

a két kidobott fotelt a Szabadság térről.  

 

Kötél János: A Földvári úti „S” kanyar hiába van kitáblázva a KRESZ szerint, nagyon sokan nem 

veszik figyelembe és nagyon sok baleset történik. Lehetne-e kérni a közútkezelőtől, hogy a kanyarok 

előtt forgalomlassítót helyezzenek el, míg nagyobb tragédia nem lesz.  

A Bezerédi utca, Munkás úttól kifele a kertészet felé személygépkocsival lassan nem lehet 

közlekedni, akkora kátyúk vannak. A Kinizsi utcától a Thököly utcáig 4 ingatlan van, a sarat onnan 

fel fogják hordani az útalapra. Oda is ki kellene valamit találni.  

 

Herczeg Zsolt: Sárrázót kell építeni az útalapos utcákba csatlakozó utakról. Az „S” kanyarnál úgy 

kellene közlekedni mindenkinek, ahogyan a KRESZ tábla rendelkezik.  A Közútkezelőtől kértük ezt 

a forgalomlassítót, de nyilván anyagi okai vannak, hogy eddig még nem helyezték el.   

Van-e még bejelentés? Nincs. 

 

Munkánk végére értünk, képviselő-testületi ülésünket bezárom.   

 

 

 

 

                                                                     K.m.f. 

 

 

 

 

      Herczeg Zsolt              dr. Enyedi Mihály 

      polgármester          jegyző 

 

 

 

 

Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 

 

 

 

        Patkós Éva         Kovács Péter József 

        önkormányzati képviselő                                                       önkormányzati képviselő 

 

 

 

 

 

Dóczi Józsefné 

jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

 

 


